
Zpráva o činnosti Komise Jarošov za II. čtvrtletí 2015 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  
 Ve II. čtvrtletí  roku  2015 se uskutečnily  3  zasedání komise: 
 
Člen komise 

 
15.04.    

 
14.05.    

 
11.06.    

Přítomen 
celkem 

Nepřít. 
omluven 

Nepřítomen 
Neoml. 

Jan Zapletal   A   A   A       3     0     0 
Dagmar Vlčková   A   A   A       3     0     0 
Věra Nálepová   A   A   O       2     1     0 
PhDr. Rostislav Prchlík   O   A   A       2     1     0 
Jiří Kolaja   A   A   A       3     0     0 
Dušan Jakšík   A   A   O       2     1     0 
Ing. Jiří Plášek   A   A   O       2     1     0 
Bohdana Jančíková   A   A   N       2     0     1 
Jan Vydlák   A   O   A       2     1     0 
Věra Mikulková   A   A   A       3     0     0 

  A – přítomen 
  O -  nepřítomen - omluven 
  N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 
Schůze komise se konají v místnosti hasičské zbrojnice v Jarošově. Docházka členů na  
jednáních komise je  uspokojivá.  
 
V měsíci dubnu se uskutečnilo veřejné jednání místní komise za účasti zástupců města 
Uherské Hradiště - Ing. Stanislava Blaha, starosta města, Ing. Zdeněk Procházka, 
místostarosta města, Ing. arch. Aleš Holý, vedoucí odboru APR,  Ing. Květoslav Fryšták, 
vedoucí odboru ŽP, Ing. Karel Lecián, vedoucí odboru SMM, pan Dušan Pavlíček, zástupce 
odboru dopravy, vedoucí MP Bc. Vlastimil Pauřík a  občanů Jarošova. 
 
Starosta ve svém vystoupení informoval o snaze zástupců města se co nejblíže přiblížit k 
problémům místních komisí a dění v těchto částech, seznámil přítomné s investičními 
záměry, které byly v letech 2013 – 2014 v místní části Jarošov realizovány nákladem 15 mil. 
Kč, např. rekonstrukce chodníků U pivovaru, rekonstrukce komunikace II/497, rekonstrukce 
návsi, zateplení a fasáda MŠ a revitalizace zahrady a další. 
 
Občané ve svých vystoupeních vyslovili několik podnětů a připomínek: 
- nedostatek parkovacích míst v ulici Markov 
 - problém potoka na Loukách, kde požadují, aby došlo k zatrubnění části této stoky 
 - odstranění zeleně hlavně jehličnanů ze sídliště Louky, bez provedení náhrady  
 - nebezpečný průchod se psem v místní části – jak na chodníku, cyklostezce či stezce při   
  Moravě  / 
- zřízení sběrného místa na odpad /použitý olej aj./ 
- větší prevence ze strany městské policie – zejména při rušení nočního klidu – provádět  
   vyjížďky  častěji, a hlavně v pozdějších hodinách 
- zatížení hlukem, hlavně krajní část sídliště /není možné řešit jen přírodní stěnou, ale při  
  použití oprav komunikací využít tichého asfaltu – proč nebyl při rekonstrukci komunikace  
  použit 
 - omezit  průjezd kamionů přeš místní část Jarošov – primární problém 
  

 



- pozemek Jaktáře – komu patří – neutěšený stav   
- zajištění autobusové linky k obchodnímu domu Kaufland 
- Poplatky na sběr odpadu – ve volebním programu vítězné strany poplatek za 1 Kč – zatím  
  tomu tak není – zda možnost změny u osob, které vyjíždí za prací mimo bydliště 
- Připomínka k provedené rekonstrukci vodovodního řadu – neproběhla v celé části Návsi 
- Rekonstrukce  návsi – zda tato bude dále pokračovat – nedokončené příjezdové komunikace 
- Cyklostezka – stromořadí značek – zda nejde udělat výjimku k odstranění značek 
- Vyhláška o pálení – zda platí   
- Zmínka o záměru vybudování Pivovaru v bývalém areálu TON – zda nebude v rámci  
   tohoto záměru zatížena nákladní dopravou  a  zápachem 

- průjezdnost Jarošova v ranní a odpolední špičce je  nedostatečná  –  hlavně v souvislosti  
  s rozšířenou průmyslovou zónou  a  zbrzďovacím kruhovým objezdem u Kauflandu 
- poukázáno na špatnou kvalitu provedené rekonstrukce II/497, ul. Pivovarská 
- návrh na řešení přemostění v průmyslové lokalitě Jaktáře – proč město neřeší   
 
K jednotlivým otázkám byla již na místě samém zaujata stanoviska ze strany zástupců města, 
a  MK jednotlivé podněty řešila na svých jednáních a jsou v řešení. 
 
V měsíci květnu se zúčastnil jednání komise  Ing. Zdeněk Procházka, místostarosta města 
Uh. Hradiště, který seznámil s novým návrhem směny pozemků v areálu bývalého pivovaru a 
odprodeji městského pozemku v areálu bývalého pivovaru p. Vymyslickému, ke kterému by 
město bylo svolné za předpokladu zřízení věcného břemene průchodnosti areálem. 
  
Požadavky řešené příslušnými odbory: 
 
Odborem ŽP 
- údržba vyčištění sběrné šachty v křižovatce na ulici V Trpínkách – Svárov. 
- sečení a  odstranění vzrostlých keřů na ulici  V Trpínkách  
- upozornění na neutěšený stav na pozemku p. č. 736/2 – není prováděna údržba                                                         
úkol v  řešení 
 
Odborem dopravy  
- Odborem dopravy byly předloženy podklady pro výstavbu chodníků v místní části Jarošov. 
   MK doporučila  „Vypracovat projektovou dokumentaci na výstavbu chodníků vlevo od  
   zastávky „U Bagru“ – po konec ulice „U Cihelny“ za rozpočtu MK na rok  2015 – úkol v  
   řešení 
-  Lokalita Markov - před Pivovarským domem – u parkoviště propadlé chodníky. 
   úkol  v řešení 
 
Stavebním  odborem 
Podnět na provedení údržby v zadním traktu pivovaru souběžným s ulicí „Na Kopečku“ 
- dochází zde k degradaci omítek, které padají na přilehlý chodník – hrozí nebezpečí úrazu. 
úkol v řešení 
 
odborem SMM 
-  určení vlastníka stavby opěrné zdi na pozemku p. č. 855/19 na sídlišti Louky. Pokud  
   stavba žádného majitele nemá, je nezbytné podniknout kroky vedoucí k jejímu  
   dodatečnému zkolaudování tak, aby bylo možné provádět opravy a běžnou údržbu –  
   úkol v řešení 
 
Odbor školství a sportu 
Projednán návrh na vybudování víceúčelového a multifunkčního hřiště na pozemku 
v majetku města p. č. 1142/5. 



 
 
 
Závěr – usnesení 
MK souhlasí s vybudováním víceúčelového hřiště v k. ú. Jarošov. Doporučuje toto 
zvážit a vybudovat hřiště pro děti  u ZŠ Jarošov č. p. 200 na parcele 699 /je již 
zpracována studie využití tohoto území/ s využitím  soc. zařízení v ZŠ.   
A nové víceúčelové multifunkční hřiště se zázemím doporučuje vybudovat v lokalitě 
„Jaktáře“. 
 
Ostatní záležitosti projednávané na jednání MK        
Probíhají přípravy na realizaci investičních akcí v roce 2015 
      -  Výstavba chodníků vlevo od zastávky „U Bagru“ – po konec ulice „U Cihelny“ 
          /v současné době byl odbor dopravy požádán o vypracování projektové dokumentace    
 
Řešen problém při přívalových deštích v lokalitě Trpínky. Na jednání MK byl přítomen p. 
Močička, který by navrhuje provedení takových opatření, která by zabránila této situaci, 
navrhuje vybudovat příčný odvodňovací žlab v místě za domem Glozových č.p. 50  , na 
němž bude rošt – s odvodněním do kanalizace. 
Úkol v řešení 
  

III. Způsob splnění úkolů uložených RM s konkrétním návrhem opatření 
Rada města neuložila ve II. čtvrtletí  roku  2015  místní komisi v Jarošově žádný úkol. 
  
 
IV. Doporučení a návrhy komise: 
pro Radu města 
 „MK doporučila Radě města zvážit změnu způsobu provádění běžné údržby zeleně v místní 
části Jarošov. Navrhuje vypsání veřejné soutěže na úklid veřejného prostranství a údržbu 
zeleně (sečení trávy, ořez dřevin) tak, aby vybraná firma prováděla tyto činnosti průběžně 
celý kalendářní rok. Místní komise by dohlížela na plnění smlouvy. Současný způsob 
zadávání jednotlivých prací přes odbory města považujeme za nepružný. Občané velice 
citlivě reagují na drobné nedostatky v obci, což jsou přesně problémy s veřejnou zelení“. 
- úkol v řešení 
 
 
Harmonogram  jednání Místní komise Jarošov  2015: 
 
Datum   Čas   Místo jednání 
03.09.2015  18:00  Hasičská zbrojnice 

08.10.2015  18:00 Hasičská zbrojnice 

12.11.2015  18:00  Hasičská zbrojnice 

10.12.2015  18:00 Hasičská zbrojnice 

 
 
Jan Zapletal, v.r.                                                      Věra Mikulková 
předseda MK                                                            tajemník MK 
 
 
V Uh. Hradišti  3.7.2015 
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